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I henhold til § 36, stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Landsstyret: 

 
Hvor langt er man nået i forhold til Landsstyrets tiltag med henblik på undersøgelse for etab-
lering af et Forskningsvidenskabeligt Råd?  
(Landstingsmedlem Olga P. Berthelsen, Inuit Ataqatigiit) 
 
 
Begrundelse: 
I løbet af de sidste år er forskningen i vort lang tiltaget. Disse forskningstiltag må anses at være til 
gavn for vort land, idet vi kommer i besiddelse af vidt forskellige kundskaber. Med hensyn til ud-
viklingen samt uddannelserne i vort land er dette væsentligt med tanke på lang sigt, idet det vil bane 
vejen for besiddelse af de nødvendige viden ressourcer i vort land.    
 
Under Landstingets forårssamling i 2006 spurgte jeg Landsstyret, om Landsstyret anså et behov for 
etablering af et Forskningsvidenskabeligt Råd i vort land.   
 
I Landsstyrets besvarelse fremgik, at Landsstyret mener, at der er grund til at undersøge behov for 
at etablere et Forskningsvidenskabeligt Råd samt at etablering af et sådant bør ses i en større sam-
menhæng.  
 
I Landsstyremedlemmets svarnotat fremgår, at landsstyreområdet har igangsat udarbejdelse af et 
Forskningspolitisk Redegørelse. I Landsstyrets svarnotat fremgår desuden, at det er planen, at rede-
gørelsen vil blive fremlagt på Landstingets forårssamling i 2007. 
 
Hvor langt er man nået i forhold til udarbejdelsen af redegørelsen? 


